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SĒDES DARBA KĀRTĪBA: 

1. Informācija par padomes sastāvu. 

2. Iedzīvotāju konsultatīvās padomes “Ideju bankas” pilsētas attīstībai un labiekārtošanai 

apspriešana ar pilsētas pārvaldi, pilsētas namu apsaimniekotāju un iedzīvotājiem, kas 

piedalās sēdē. 

3. Papildus informācija no Pārvaldes un Vangažu namsaimnieka. 

4. Padomes paziņojums iedzīvotājiem. 

 

Sēde sākta: 19:00 

Sēdē piedalās: Vangažu pilsētas Iedzīvotāju konsultatīvās padomes locekļi:  

Jogita Berce, Edmunds Ozols, Kaspars Nicmanis, Rita Riekstiņa-Dolģe, Jana Bunkus, Elīna 

Sviridova (turpmāk – Padome) 

Vangažu pilsētas iedzīvotāji (kopā uz sēdi ieradās 9 iedzīvotāji) 

Vangažu pilsētas pārvaldes vadītājs Juris Jakubovskis (turpmāk – Pārvalde) 

SIA “Vangažu Namsaimnieks” direkore Tatjana Ponomorenko (turpmāk – Vangažu 

namsaimnieks) 

Ropažu novada pašvaldības izpilddirektors Maksims Griščenko (turpmāk – Izpilddirektors) 

Sēdē nepiedalās: Vangažu pilsētas Iedzīvotāju konsultatīvās padomes locekļi:  

Liena Cīrulniece. 

 

Sēdi vada: Edmunds Ozols 

Sēdi protokolē un protokolu sagatavo: Elīna Sviridova 

 

1. Informācija par padomes sastāvu 

 

1.1.Saskaņā ar Vangažu pilsētas Iedzīvotāju konsultatīvās padomes nolikuma 8.punktu, ja 

Padomes loceklis bez attaisnojoša iemesla 3 (trīs) reizes pēc kārtas neierodas uz 

Padomes sēdi, pēc Padomes priekšsēdētāja ierosinājuma tiek lemts par Padomes 

locekļa izslēgšanu no Padomes sastāva. Ņemot vērā to, ka uz divām jau notikušām 

sēdēm padomes locekle Liena Cīrulniece nav ieradusies, Padome izsaka brīdinājumu 

par izslēgšanu no Iedzīvotāju konsultatīvās padomes, ja locekle neieradīsies uz nākošo 

padomes sēdi un par to neinformēs padomi. 



 

2. Iedzīvotāju konsultatīvās padomes “Ideju bankas” pilsētas attīstībai un 

labiekārtošanai apspriešana ar pilsētas pārvaldi, pilsētas namu apsaimniekotāju 

un iedzīvotājiem, kas piedalās sēdē 

 

2.1. Pilsētas labiekārtošana 

 

2.1.1. Kultūras nama labiekārtošana - soliņi 

IZDARĪTS: iegādāti soliņi. 

2.1.2. Nojumes izbūve virs Kultūras nama 

Pārvalde: Šis jautājums tika apspriests, bet ņemot vērā to, ka pat vienkāršas 

nojumes izbūve ir dārga, šis jautājums aizņem vairāk laika un darba. Ļoti 

sarežģīti virzīt. 

Izpilddirektors: šis ir investīciju projekts. Tā virzību organizē Pārvalde. 

2.1.3. Padome piedāvā bruģota celiņa izbūvi arī otrpus strautam, veidojot 

saistītu promenādes ceļu ap strautu no tilta līdz tiltam un ap Strauta pļavu. 

Pārvalde: bruģis abās pusēs strautam netiek izskatīts, jo nevēlās bojāt 

strauta zaļo zonu. Vēlās saglabāt tā dabīgo vidi. 

2.1.4. Padome piedāvā stāvvietas izveidi blakus Latvijas Pasta teritorijai 

strauta pusē, kur ir demontētas vidi degradējošās ēkas. Tas atvieglotu 

transportlīdzekļu novietošanu svētkos pilsētā un arī nākotnē to varētu 

izmantot blakus esošo māju iezīvotāji. 

Pārvalde: šis jautājums tiks apspriests un virzīts nākošajam budžetam. 

2.1.5. Kultūras nama piebūve 

Padome interesējas kādā stadijā ir šis projekts. 

Pārvalde: nav zināma virzība. Bija sanāksme par šo jautājumu, bet tā 

virzība nav zināma. 

Izpilddirektors: Projektēšanas uzdevumu raksta projektētājs. Pārvalde var 

dot šāda uzdevuma izpildi. 

Pārvalde: nākošā gada budžeta projektā ir paredzēti līdzekļi tās 

rekonstrukcijai. Projekta detalizācija tiks izskatīta vēlāk, t.s. bruģētā 

laukuma pagarināšana. 

2.1.6. Satiksmes organizācija Vangažu pilsētā 

IZDARĪTS:sakārtota uzbrauktuve uz tiltu Smilšu ielā un bruģota ietve 

blakus tai. 

Pārvalde: notiek saskaņošanas process, lai legalizētu uzstādīto tiltu pāri 

strautam. 

2.1.7. Dārza ielas labiekārtošana 

IZDARĪTS: ceļa seguma bojājums Dāza un Zaļās ielas krustojumā 

saremontēts un ceļa posms ir drošs lietošanai. 

Pārvalde: Dārza ielas rekonstrukcijas sakarā paziņojam, ka iepirkuma 

process ir beidzies. Notiek līguma noslēgšanas process. Sākusies 

projektēšana un plānotās projekta izmaksas ir 1 000 000 euro. Kad projekta 

realizācija sāksies – nav vēl zināms. 

Padome: vai ir plānoti celiņi ritenbraucējiem šajā posmā? 

Pārvalde: ceļš ir pārāk šaurs, lai to organizētu. 

2.1.8. Ceļa un celiņu bruģēšana no Straujupītes tilta pie Vangaž 

namsaimnieka līdz tenisa kortiem un gar Vangažu namsaimnieku 



Pārvalde: nav iespējama šāda projekta realizācija, jo šīs zemes īpašnieks ir 

privāta persona. Pārvaldes juristi norādīja, ka to nebūs iespējams realizēt, 

jo neatbalstīs dome. Vienīgais risinājums – atpirkt šo nekustamo īpašumu. 

Izpilddirektors: neredzam iemeslus kāpēc dome varētu neatbalstīt. Ir 

vismaz jāmēģina. Papildus, jāizskata nomas ar apbūves tiesībām iespējas. 

Ja nepieciešams, tad šīs nomas saistības nodot domei, nevis atstāt Vangažu 

namsaimniekam. 

Padome: gaidam virzību nākošajā tikšanās reizē. 

2.1.9. Gājēju ceļš abās Smilšu ielas pusēs 

Pārvalde: izskata tikai vienā ielas pusē un šis jautājums atstāts 2023.gada 

budžetam. 

2.1.10. Transportlīdzekļa novietošanas atļauja Vidzemes ielā posmā no Gaujas 

ielas līdz Siguldas ielai 

Pārvalde: apspriests ar ceļinieku meklēs risinājumu. 

2.1.11. Gulošie policisti uz Vidzemes ielas 

Pārvalde: konsultējoties ar ceļinieku, tika noraidīta to izvietošana. 

2.1.12. Suņu pastaigu vieta 

Izdarīts: izpļauta un pēc iespējām iztīrīta iespējamā vieta, kur var vest 

suņus pastaigām. 

Padome: lūdzam izvērtēt žoga nepieciešamību, jo blakām ir šoseja un 

pastāv bažas par dzīvnieku drošību. 

Pārvalde: neuzskata, ka žogs ir nepieciešams, jo apkārt ir blīvi krūmāji. 

Padome: uzstājam uz žoga uzstādīšanu. Lūdzam  līdz nākamajai reizei 

vēlreiz aktualizēt šo jautājumu. Papildus arī lūdzam izvērtēt suņu 

izkārnījumiem paredzētu atkritumu tvertņu izvietošanu šajā teritorijā. 

2.1.13. Bērnu laukumu izbūve pilsētā tiek atlikta uz 2023.gada budžeta 

izskatīšanu. 

2.1.14. Hokeja laukums 

Izdarīts: budžetā paredzēts multifunkcionāla laukuma izbūve ar 

plastmasas materiāla konstrukciju hokeja ledum ziemā. Projekta pagaidām 

nav. 

Iedzīvotājs: ir lielas problēmas ar ūdens uzskaiti, sarežģīta arī ūdens 

apgāde un ir nepieciešams izvērtēt nojumes izbūvi virs hokeja laukuma. Tas 

radīs iespēju ekonomēt uz hokeja laukuma sniega tīrīšanu. 

Pārvalde: patreiz notiek zemes maiņa, jo zemes īpašnieks ir privātpersona. 

Notiek pašvaldības īpašumu novērtēšana. Plānotās izmaksas 

labiekārtošanai ir 200 000 euro. Tajā ir iekļauta asfalta seguma nomaiņa 

hokeja laukumam un plastmasas iekārtas iegāde un uzstādīšana. Par nojumi 

var padomāt, bet pagaidām neatbalsta. Precizēs uz nākošo tikšanās reizi. 

2.1.15. Organisko atkritumu tvertņu izvietošana 

Padome: tā kā ir normatīvo aktu regulējums, kurš uzliek par pienākumu 

pašvaldībām organizēt organisko atkritumu izvešanu, jautājam kāda ir 

virzība šajā jautājumā? 

Pārvalde: risinās Vangažu namsaimnieks. 

Padome: nākošajā tikšanās reizē precizēsim atkārtoti. 

2.1.16. Tīklu parks bērniem pie Parka ielas 

Pārvalde: ir konstatēti tīkla bojājumi. Tos pārvalde novērsīs. Papildus 

paziņo, ka nākamajā gadā plānots papildināt atrakciju klāstu šajā vietā. 

Iedzīvotāji: būtu nepieciešama novērošanas kamera šajā vietā. 



Pārvalde: pilsētas teritorijā būs papildus 8 videonovērošanas kameras. 

Izskatīs iespēju tādu novietot arī tur. 

Iedzīvotāji: Vai ir iespējams realizēt projektu pie šī parka, atļaujot uz bruģa 

pie tā uzklāt krāsu, lai izveidotu asfalta spēles bērniem? 

Pārvalde: neredz šķēršļus. 

2.1.17. Miskastes pie Vangažu namsaimnieka 

Pārvalde: tuvākajā laikā sakārtos šo teritoriju. 

2.1.18. Iedzīvotāja jautājums: Gaujas ielas posma bruģotās ietves ir kritiskā 

stāvoklī atsevišķos posmos. Uz tiem krājas lietus ūdens un ziemas periodā 

tas stipri apledo. Kāpēc Pārvalde neveic garantijas darbu organizēšanu? 

Pārvalde: būvniekam ir mainījies personāls un ir sarežģīta komunikācija 

šajā sakarā. 

Padome: būvdarbiem ir garantijas laika termiņš, par kuru tika veikti 

garantijas ieturējumi no līguma summas. Nedrīkst vilkt garumā šo 

jautājumu, jo tiks nokavēts šis termiņš un pēc tam labošanas darbi būs 

jāveic par pašvaldības finanšu līdzekļiem. Līgumā ir atrunāts 

komunikācijas veids un garantijas darbu pieteikšanas kārtība. Lūdzam šo 

izdarīt. Nākošajā sēdē aktualizēsim šo jautājumu atkārtoti. 

2.1.19. Iedzīvotāja jautājums: Vangažu namsaimniekam: kāds ir Vangažu 

namsaimnieka direktores darba laiks un kurš atbild par kontakttālruņa 

pieejamību? Direktore nav sasniedzama savā darba vietā un uz mājaslapā 

norādīto uz telefonu neatbild. 

Vangažu namsaimnieks: katru darba dienu no plkst.8.00 līdz plkst.17.00. 

Kāpēc neatbild uz tālruni – nav skaidrojuma. 

Izpilddirektors: pārbaudīs kurš atbild par kontakttālruņa izmantošanu. 

2.1.20. Iedzīvotāja jautājums: Gaujas iela pretīm skolai ir pārblīvēta ar 

novietotajām mašīnām. Nav iespējams pat glābšanas dienestam piebraukt 

pie mājām. Vai ir iespēja izskatīt stāvvietas paplašināšanu arī Meža ielas 

pusē? 

Pārvalde: jāvērtē iespējas. 

Izpilddirektors: ir jāvērtē stāvvietu izbūve Meža ielas pusē pie pārvaldes 

ēkas. Papildus apsverot iespēju par tādu izveidi arī Siguldas ielas posmā. 

Pārvalde: Siguldas ielas posma rekonstrukcijas projekts tiek saskaņots. 

2023.gadā plānota tā uzsākšana un tad šī projekta ietvaros varētu lemt par 

stāvvietām Siguldas ielas posmā. 

Iedzīvotājs: vai ir iespējams izvērtēt stāvvietas iespējas skolas stāvvietā, 

priekšā skolas ieejai arī visiem iedzīvotājiem? 

Pārvalde: nē, tur netiek izskatīta šāda iespēja un arī netiks. Ir plānota šīs 

stāvvietas bruģēšana un izmantošana tikai skolas vajadzībām. 

 

Padome aktualizēs šo jautājumu nākošajā sēdē. 

2.1.21. Iedzīvotāja jautājums: lūdzam izskatīt iespēju atjaunot ārā veļas 

žāvēšanas nojumes, veidojot aizēnojumu, lai nebūtu redzama veļa, kas tur 

tiek izvietota. 

Pārvalde: jāvērtē šī iespēja. 

 

 

 

 

  



3. Papildus informācija no Pārvaldes un Vangažu namsaimnieka. 

 

3.1. Pārvalde jau iepriekš informēja, ka sakarā ar energoresursu sadārdzinājumu, 

gaismas laternas pilsētā darba dienās tiks ieslēgtas pamīšus. Proti, tiks ieslēgta katra 

trešā laterna, koncentrējot gaismu uz gājēju ietvēm. Papildus informē, ka iespējams tiks 

izvērtēts vēl kāds posms, kurā tiks samazināts apgaismojums. 

Iedzīvotāji: vai ir iespējams izvērtēt kurā laika posmā un kurā teritorijā tomēr 

apgaismojumu nodrošināt pietiekamāku? 

Pārvalde: sarežģīts un grūti realizējams pasākums. 

Padome: varbūt izvērtēt iespēju veikt apgaismojuma auditu pilsētas teritorijā. Nākošajā 

tikšanās reizē precizēt. 

3.2.Vangažu namsaimnieks paziņo, ka ir mainījies siltumapgādes tarifs un tiks piemērots 

arī Ekonomikas ministrijas. 

Tarifa aprēķina piemērs iedzīvotājiem samaksai: 

112,56(gala tarifs euro/MWh) – 68,00 (valstī noteiktā cena euro/MWh) = 44,59 

(starpība virs noteiktās valstī cenas) : 2 (50% valsts atbalsts) = 22,29 + 68,00 = 90,29 

euro/MWh (summa samaksai). Valsts atbalsts šajā gadījumā ir 22,29 euro/MWh. 

 

 

4. Padomes paziņojums iedzīvotājiem 

Oktobrī notiks iedzīvotāju tikšanās ar pašvaldības vadību un speciālistiem. Vangažu pilsētas 

iedzīvotājiem tā notiks 24.oktobrī, 18:00 - 20:00 Vangažu pilsētas pārvaldē, Meža ielā 1. 

iedzīvotāji ir aicināti apmeklēt un uzdot savus jautājumus. 

 

 
Sēde slēgta 21:00  

Vangažu pilsētas Iedzīvotāju konsultatīvās padomes loceklis: 

        Edmunds Ozols  

Protokolu sagatavoja:                                                                                      Elīna Sviridova  

 

 

 


